

# 10D9N Authentic Pandora Charms

## Lake Baikal

## 贝加尔湖蓝色弯月

T/C: GA-10UBNA

PRIVATE  
TOUR  
6 TO GO



### Day 1: Arrive Ulaanbaatar (UBN)

#### 抵达乌兰巴托

On arrival at Chinggis Khaan International Airport, transfer to city center and proceed for city tour. Visit Gandantegchinlen Monastery, its name means "the big place of complete joy". Proceed to Zaisan Memorial, a huge communist-era propaganda monument and mural that offers stunning views of the Mongolian capital. Continue to theater enjoy Mongolian Culture and Heritage show with Mongolian music and dance, overtone singing, known as *höömii* (throat), use a *Morin Khuur* (horse-head fiddle) as accompaniment, sometimes with a type of indigenous flute named *limbe* to present the beauty of Mongolian life. Transfer to hotel for dinner and check in.

抵达成吉思汗国际机场后，前往市中心观光。参观甘丹寺，其名字的意思是“充满欢乐的地方”，也是蒙古国最著名最大的喇嘛寺庙。前往翟山纪念馆，这是一座巨大的共产主义时代宣传纪念碑和壁画，也可以欣赏到蒙古首都的壮丽景色。继续前往剧院欣赏蒙古文化表演，包括蒙古音乐和舞蹈、被称为呼麦的泛音歌唱，使用马头琴伴奏长调等演奏蒙古族的生活之美。送往酒店享用晚餐并入住。

**Meals:** Lunch, Dinner

**用餐:** 午，晚餐





## Day 2: Ulaanbaatar – Irkutsk (by flight 1 hour)

### 乌兰巴托 – 伊尔库兹克

Depart to Chinggis Khaan Statue Complex, with the view of beautiful natural scenery on the bank of the Tuul River, a historical place where Chinggis Khan's golden whip was found. Proceed to Gorkhi Terelj National Park, one of the most popular national parks in Mongolia with stunning landscapes and rock formations. Experience horse riding and archery training. Visit to Mongol traditional house ger camp and Mongolia costume experience (inclusive of yogurt making experience and taste some fresh milk product). Transfer to airport after dinner and take a domestic flight to Irkutsk.

前往成吉思汗雕像，在图尔河畔欣赏美丽的自然风光，这里是成吉思汗金鞭的发现地。前往特勒尔吉国家公园，这是蒙古最受欢迎的国家公园之一，拥有迷人的风景和岩层。体验骑马和射箭训练。参观蒙古传统民居蒙古包和蒙古服饰体验（包括酸奶制作体验和品尝新鲜奶制品）。晚餐后送往机场乘搭客机前往伊尔库兹克。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

## Day 3: Irkutsk

### 伊尔库兹克

After breakfast, proceed to Kazanskaya Tserkov', the building is magnificent and the interior is gorgeous. As an Orthodox church, the Church of Our Lady of Kazan has a typical Byzantine style, with a thick red exterior wall and a blue onion-like dome. Visit to Kirov Square, famous square in Irkutsk. Walk along 130 Kvartal (Irkutsk), it is a lively pedestrian street with wooden restaurants and some entertainment.

早餐后，前往喀山圣母大教堂，建筑宏伟，内部华丽。作为一座东正教教堂，喀山圣母教堂具有典型的拜占庭风格，厚重的红色外墙和蓝色洋葱状的圆顶。游览伊尔库茨克著名的基洛夫广场。游走在130百年木屋区，因为木屋建筑华丽而赢得西伯利亚的巴黎美称。走在卡尔马克思大街上，有各种各样的怀旧或现代咖啡馆，是购物和感受俄罗斯风情的好去处。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐



#### Day 4: Irkutsk – Buryatia - Olkhon Island

##### 伊尔库兹克 - 布里亞特 - 奥利洪岛

After Breakfast, proceed to Buryatia village, learn about shamanism and Buddhism are central to the Buryat belief system, and here you will join the praying ceremony. Boarding cruise to Olkhon Island, there is a small stone protruding from the water. It is called "Shaman Stone", and there are many coins scattered on the river bed around its bottom. In ancient times, the local people believed that the shaman stone had magical powers, so ceremonies, sacrifices and mantras were often held around it to clarify false accusations or defend honor.

早餐后，前往布里亞特村庄，萨满教和佛教是当地居民的信仰，并在此接受萨满师的祈祷仪式。登上游轮前往奥利洪岛，有一块小石头凸出水面。它叫“萨满石”，底部周围的河床上散落着许多钱币。古时，当地人认为巫石具有神奇的力量，因此经常围绕它举行仪式、祭祀和念咒，以澄清冤屈或捍卫荣誉。同时间前往贝加尔湖神居住的地方 - 布尔汗海湾。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

#### Day 5: Olkhon Island

##### 奥利洪岛

After breakfast, proceed to Lake Baikal, is the oldest (25 million years), deepest (1,700 m) and purest lake in the world. From January until March, Lake Baikal is frozen over. Next to Cape Khoboy, northernmost on the amazing island of Olkhon. Cape Khoboy awarded the status of a monument of nature. Cape Khoboy on Lake Baikal is a complex of picturesque rocks, original seat covers with orange lichen. Some of the rocks are through holes and unusual cracks, giving this amazing exotic place special flavor.

早餐后，前往贝加尔湖，它是世界上最古老（2500 万年）、最深（1700 米）和最纯净的湖泊。从一月到三月，贝加尔湖结冰。毗邻 Khoboy 角，位于迷人的 奥利洪岛的最北端。贝加尔湖上的合波角是一个风景如画的岩石群，原始的座套上覆盖着橙色的地衣。沿途经过哈兰茨、三色水、男孩山及女孩山等，一些岩石上有通孔和不寻常的裂缝，给这个令人惊叹的异国情调增添了特殊的味道。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

*Remark: In order to protect the original ecology, there are no roads on Olkhon Island, almost all dirt roads, many of which are slopes of more than 40 degrees, so the road will be very bumpy.*

备注：为了保护原生态，利洪岛上都没什么公路，几乎都是土路，很多是四十度以上的斜坡，所以路途会很颠簸



Olkhon Island

#### Day 6: Olkhon Island – Listvyanka (4 hours)

#### 奥利洪岛 - 利斯特维扬卡

After breakfast, on board Lake Baikal cruise tour, the opportunity to observe seals, see the Islands and wild shores where there is no way to travel by land. Proceed to Listvyanka, the closest lakeside village to Irkutsk, Listvyanka – aka the ‘Baikal Riviera’ – is the touristy spot where most travelers go to dunk their toes in Baikal’s pure waters. Visit to fish market, more of a combination fish/souvenir/snack market, in all honesty.

早餐后，登上贝加尔湖游船之旅，有机会观察海豹，参观陆路无法到达的岛屿和野生海岸。前往距离伊尔库茨克最近的湖边村庄 - 李斯特维扬卡，又名“贝加尔湖里维埃拉” - 是一处著名的旅游胜地，大多数游客都会到贝加尔湖的纯净水域泡脚。接着参观露天鱼市场，里面是鱼/纪念品/小吃的组合市场。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐





Ангара

### Day 7: Listvyanka – Irkutsk - Ulaanbaatar

#### 利斯特维扬卡 – 伊尔库兹克 - 乌兰巴托

After breakfast, visit to Baikal Museum, the only museum which entirely devoted to the history of Lake Baikal exploration, its flora and fauna. visit to the mountain Chersky by chair lift where you can admire beautiful landscapes of Southern Baikal and source of Angara River. Continue to Spasskaya Church, one of the oldest rock churches in Irkutsk. Proceed to city tour including of Triumphal Arch Moscow Gates, bronze statue of the Siberian pioneers, Bogoyavlensky Cathedral and Ангара, you can enjoy the most beautiful view here. Transfer to airport for domestic flight to Ulaanbaatar.

早餐后，参观贝加尔湖博物馆，这是唯一一家完全致力于贝加尔湖探索历史、动植物群的博物馆。乘坐缆车游览切尔斯基山，在那里您可以欣赏南贝加尔湖和安加拉河源头的美丽风景。继续前往帕斯帕卡娅教堂，这是伊尔库茨克最古老的岩石教堂之一。前往莫斯科凯旋门、西伯利亚先驱铜像、博戈亚夫伦斯基大教堂、及前往安加拉河畔，欣赏这里最美的景色。送往机场乘搭客机前往乌兰巴托。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

### Day 8: Ulaanbaatar - Bayan Gobi Desert (3.5 hours) – Harhorin (1 hour)

#### 乌兰巴托 - 巴彦戈壁 - 哈拉和林

Depart to Bayan Gobi Desert and experience camel riding adventure in the desert. Proceed to Harhorin Resort, this is the capital city of Mongolia Empire on 13<sup>th</sup> century. Check in to Mongolian yurt.

启程前往巴彦戈壁，体验沙漠骑骆驼探险。前往哈拉和林度假村，这是13世纪蒙古帝国的首都。入住豪华蒙古包。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐



### Day 9: Harhorin – Ulaanbaatar (5 hours)

#### 哈拉和林 - 乌兰巴托

After breakfast, visit Orkhon Valley Cultural Landscape, impressive cultural landscape of rolling green hills on the banks of the Orkhon River in central Mongolia. Next to Erdene Zuu Monastery, was established on the ruins of ancient Khar Khorin city in 1586 by Avtai Sain khan, probably the most ancient surviving Buddhist monastery in Mongolia.

早餐后，游览鄂尔浑河谷文化景观，这是蒙古中部鄂尔浑河畔连绵起伏的青山人文景观。毗邻额尔德尼召寺，由 Avtai Sain khan 于 1586 年在古 Khar khorin 城的废墟上建立，是蒙古现存最古老的佛教寺院。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

### Day 10: Ulaanbaatar (UBN)

#### 乌兰巴托

After breakfast, Bogd Khaan Palace Museum, the complex was built between 1893 and 1903 named the temple of developing wisdom and dedicated to the 8th Bogd Jetsun Dampa, the head of Mongolian religion. Free at leisure until transfer to airport for flight departure.

早餐后，前往博格达汗宫。蒙古末代宗教领袖博格达汗第一八世布吉尊丹巴活佛的豪华宫殿，这里珍藏着各国国王贵族送给活佛的珍贵礼品和他的私人藏品等。自由活动直到送往机场。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

# Hotel Accommodation Highlight







*\*Sequence of itinerary subject to arrangement\**

| Hotel                                                                                                                                                                                                                                                                                                 | Traveling Period: 01 <sup>st</sup> MAY 2023 – 30 <sup>th</sup> OCT 2023<br>[Normal Season] |        |        |                   |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------|--------|--------|-------------------|
|                                                                                                                                                                                                                                                                                                       | Ground Arrangement – MYR (Per Person)                                                      |        |        |                   |
|                                                                                                                                                                                                                                                                                                       | Twin Sharing                                                                               |        |        |                   |
|                                                                                                                                                                                                                                                                                                       | GV 6                                                                                       | GV 8   | GV 10  | Single Supplement |
| <b>4* + 5* star or similar</b><br>Ulaanbaatar – Grand Hill Hotel – 1N<br>Irkutsk – Zvezda Hotel – 2N<br>Olkhon Island – Villa Malina Hotel – 2N<br>Listvyanka – Krestovaya Pad – 1N<br>Ulaanbaatar – Ramada Hotel – 1N<br>Harhorin – Luxury Mongolian Yurt – 1N<br>Ulaanbaatar – Kempinski Hotel – 1N | 11,678                                                                                     | 11,208 | 10,908 | 2,298             |

### Remarks:

- 1) **Private Tour** Min. GV.6 per booking with Chinese speaking guide.
- 2) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 3) Non-refundable deposit of **RM 1000**/Pax upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 4) **9 Nights' 5\* + 4\* Accommodations** with daily Breakfast (inclusive of wooden house and Mongolia yurt)
- 5) All airport transfers as per above itinerary, bumpy road on day 4 / 5 (not suitable for senior citizen).
- 6) Peak seasons surcharge applies.
- 7) Compulsory **Tipping** for Driver and Guide **RM480** /per Tour /per pax.
- 8) Coach using 17 or 25-seater mini coach (min. 6 pax)
- 9) Meals will be mixed with local Mongolia food, western food, Chinese food, Siberia food, Hotpot and Russian cuisine.
- 10) Inclusive of 2-way domestic flight (Ulaanbaatar – Irkutsk – Ulaanbaatar)
- 11) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 12) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 13) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any). \* Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 11.00.
- 14) **Child twin share** = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share),  
Child no bed = 85% from Adult Twin Share fare.
- 15) **No Time different** Malaysia and Mongolia - **Currency MNT**- Mongolian Tugrik / Russia – **currency RUB** - Russian Ruble
- 16) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.
- 17) Malaysian need visa to enter Irkutsk, Russia, valid passport and tour itinerary required with fees **RM520** per person. It may take up to 21 working days to obtain a visa.

For Enquiry, please check the: <https://www.goldendestinations.com>

